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Sammanfattning styrelsemöte 6-2022 Ridklubben Norrtälje Ryttare 221011 

Ekonomi  

Utfallet av ekonomin följer planen och det ser stabilt ut. 

Förslag till budget för 2023 och förslag till prishöjning 2023 

Erika går igenom förslag till budget för 2023. Styrelsen beslutar att fastställa föreslagen 

budget för 2023. Erika går igenom förslag till prisökning om 3% med start den 1 mars 2023. 

Motivering för höjning av abonnemangsridningen är ökade kostnader. Styrelsen beslutar att 

fastställa föreslagen prisökning 

Verksamheten 

95% beläggning, i jr-grupperna är det beläggning till närmare 99%. 

 

Hästar 

”Deltidslösdrift” som innebär att hästarna går ute ca 16 timmar/dag, och då är ute över natten. 

Fri tillgång till halm ute, och fodras med hösilage/hö, kraftfoder, mineraler inne.  

 

Tävling 

Höstcupen pågår.  

Ansökan för lokala tävlingar vårtermin 2023 har påbörjats, insänt till distriktet. Vi har inte 

ansökt för höstterminen 2023 ännu, det är senare deadline.  

WE-tävling till hösten? 


